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Abstract (en)
Paint tubs and other sales packages for paints, solvents and the like must be cleaned from contaminations due to residual quantities of the previous
contents prior to reuse. A container (10) according to the invention has protective coatings (5) on its container walls (1), which coatings are applied
in multiple layers and can be removed, starting from a detachment point (6), together with the adhering contaminations so that the container (10) can
be reused without cleaning expenditure. <IMAGE>

Abstract (de)
Farbeimer und sonstige Verkaufsverpackungen für Farben, Lösungsmittel u.dgl. müssen vor einer Wiederverwendung von Verschmutzungen
durch Restmengen des vormaligen Inhalts gereinigt werden. Ein erfindungsgemäßer Behälter (10) verfügt über auf seine Behälterwandungen (1)
mehrlagig aufgebrachte Schutzschichten (5), welche ausgehend von einer Ablösestelle (6) zusammen mit den anhaftenden Verschmutzungen
abgezogen werden können, so daß der Behälter (10) ohne Reinigungsaufwand wiederverwendet werden kann. <IMAGE>
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